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Készült:  Sikondai Településrészi Önkormányzat 2016. november 24-i üléséről 

 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

 

Dr. Makra István Edéné, a részönkormányzat elnöke köszöntötte a megjelent 

részönkormányzati tagokat és a megjelent sikondai lakosokat. Megállapította, hogy a 

részönkormányzat minden tagja megjelent, tehát az ülés határozatképes. 

Ezután ismertette a napi rendi pontokat. 

 

Napi rendi pontok: 

1. Tervek a jövőre nézve, Kerékpárút pályázat 

2. Körforgalom kiépítése a Vadász tanya előtt 

3.  Egyebek 

 

1. napi rendi pont: Tervek a jövőre nézve, Kerékpárút pályázat 

 

A részönkormányzat elnöke tájékoztatta a megjelenteket a sikondai fejlesztésekkel 

kapcsolatban miszerint: 

 

- Fecske-közben aszfaltozás megtörtént a tavasszal, 

- Rigó-köz közvilágításának korszerűsítése megtörtént, 

- A Sikondai tóba 300.000 Ft értékben halakat telepítettek, 

- Kerékpárút Pályázat beadásra került, melynek megvalósulására nagy remény van. 

 

A Kerékpárút Pályázattal kapcsolatban elmondta, hogy nagyon nagy reményt fűz a 

megvalósulásához. Az elsők között adták be ezt a pályázatot polgármester úrral, most a 

döntésre várnak. 

 

 



2. napi rendi pont: Körforgalom kiépítése a Vadász tanya előtt 

 

 Tájékoztatta a megjelenteket arról is, hogy a Vadász tanya előtt körforgalom kialakítására 

kerül sor a közeljövőben, továbbá arról, hogy a Wellness-el szemben lévő parkoló felújítása is 

meg lesz valósítva. A Wellness-el szemben felnőtt játszótér kialakítására is sor kerül. 

 

3. napi rendi pont: Egyebek 

 

Az Egyebek napi rendi pontban újra tárgyalták a Betlehemes felállítását, melynek keretein 

belül megtartják ez év utolsó részönkormányzati ülését is. 

 

 

 

Dr. Makra István Edéné megkérdezte van-e egyéb téma, hozzászólás, vélemény. Tekintettel 

arra, hogy ilyen jellegű felvetés nem hangzott el, megköszönte a jelenlévők véleményét, 

javaslatát és az ülést bezárta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Dr. Makra István Edéné Farkas Judit 

 elnök jegyzőkönyvvezető 
 


